
ملاقات مردمی سرپرست شرکت گاز مازندران 
با حضور بازرسان شرکت ملّی گاز ایران

مردمی  های  ملاقات  هفتگی  برنامه  مطابق  ساری-مرآتی: 
سرپرست شرکت گاز استان، رسیدگی به درخواست ها و شکایات 
ذی نفعان شرکت، طی روز جاری در حضور بازرسان شرکت ملّی 
استان  گاز  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  شد.به  انجام  ایران  گاز 
مازندران ، »قاسم مایلی رستمی« با مراجعه کنندگان بصورت چهره 
به چهره و با رعایت الزامات و پروتکل های بهداشتی، ملاقات نموده 
و به طور مستقیم به درخواست های ایشان رسیدگی کرد.در این 
ملاقات بازرسان اعزامی از امور بازرسی شرکت ملیّ گاز ایران نیز که 
برای بررسی فرآیند رسیدگی به درخواست ها و شکایات مردمی به 
شرکت عزیمت نموده، حضور داشته و از نزدیک شاهد روند اجرای 
برنامه ملاقات های عمومی و رسیدگی به درخواست ها بودند.مایلی 
رستمی گفت: رسیدگی به شکایات صرفاً وظیفه یک بخش خاص 
ارتقاء   ، به شکایات  موثر  رسیدگی  برای  باید  سازمان  بلکه  نیست 
آموخته  بکارگیری درسهای  و  قبول   ، و مدیریت شکایات  کیفیت 
تلاش  خود  خدمات  کیفیت  ارتقاء  برای  سعی  و  شکایات  از  شده 
آمیز  موفقیت  ارائه  افزود:  مازندران  گاز  شرکت  نمایند.سرپرست 
خدمات مورد نیاز متقاضیان وابسته به این است که افراد در تمامی 
سطوح ، خود را مسئول و موظف به برآورده ساختن نیازهای قانونی 
مراجعین در ارائه بهترین خدمات در کوتاهترین زمان ممکن بدانند.
به عنوان  وی تصریح داشت: شکایات و درخواستهای واصله، 

فرصتی برای بهبود و اصلاح امور می باشد.

برگزاری نهمین جلسه کارگروه تخصصی امور 
زیربنایی، توسعه روستایی، عشایری، شهری و 

آمایش سرزمین و محیط زیست استان گلستان
جلسه  نهمین  برگزاری  از  گلستان  وشهرسازی  راه  مدیرکل 
 ، عشایری  روستایی،  توسعه  و  بنایی  زیر  امور  تخصصی  کارگروه 
به  سالجاری  در  استان  زیست  محیط  سرزمینی  آمایش  و  شهری 
ریاست دکتر زنگانه استاندار گلستان خبر داد.نهمین جلسه کارگروه 
و  شهری  عشایری،  روستایی،  توسعه  و  زیربنایی  امور  تخصصی 
ریاست  به  سالجاری  در  استان  زیست  محیط  و  سرزمین  آمایش 
آقای دکتر زنگانه استاندار گلستان رئیس کارگروه و با حضور سر 
کار خانم مهندس  همدم معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری ، 
مهندس محبوبی  مدیر کل  راه وشهرسازی استان گلستان و  سایر 
برگزار شد.مدیرکل راه  مدیران دستگاههای اجرایی عضو کارگروه 
وشهرسازی استان گلستان و دبیر کارگروه در این باره اظهار داشت: 
در نهمین جلسه کارگروه امور زیر بنایی و شهرسازی استان که در 
هفته جاری در محل سالن جلسات شهیدباهنر استانداری گلستان 
تعیین  شامل  کارگروه  این  دبیرخانه  به  ارسالی  موارد  شد  برگزار 
کاربری احداث بناهای واحدهای صنعتی، خدمات رفاهی، دامداری 
و تولیدی و افزایش سطح اشغال و تغییر کاربری در داخل حریم 
و خارج از حریم شهرهای استان طبق درخواست های اشخاص و 
سایر ارگانهای دولتی و غیر دولتی بررسی شد.مهندس محبوبی  با 
بیان اینکه یکی از مصوبات کارگروه در راستای تأمین زمین برای 
اجرای قانون جهش تولید مسکن بوده است اظهار داشت:  در این 
در  نوکنده  بندرگز،  شهر  ملی  اراضی  محدوده  به  الحاق  با  جلسه 
راستای تأمین زمین برای اجرای قانون جهش تولید مسکن موافقت 
شد.مهندس محبوبی  مدیرکل راه و شهرسازی گلستان در حاشیه 
این جلسه اضافه کرد: ثبت نام در طرح نهضت ملی مسکن  تا ۱۵ 
دی ماه ۱۴۰۰ تمدید شده و متقاضیان می توانند ثبت نام خود را 

تا این تاریخ  قطعی کنند.

ایجاد اداره ای جداگانه برای تعمیر و 
نگهداری پل های شهر اهواز

اهواز در جلسه شورای  عادل شیشه گری عضو شورای شهر 
عالی سیاستگذاری بودجه۱۴۰۱ اظهار کرد: واقعیت امر و منطقی 
اگر  انجام شود،  از خریدها به صورت عمده  این است که بسیاری 
نیازمندیهای سال آینده خود را در زمینه های متفاوت بدانیم به 
صرف اقتصادی خواهد بود که به صورت عمده و متمرکز خریداری 
ها  پل  افزود:  گیرند.وی  قرار  مناطق  اختیار  در  اجرا  برای  و  شوند 
آنها  برای احداث  به عنوان سازه هایی که هم هزینه ی سنگینی 
صرف شده و هم اینکه اگر ایرادی پیدا کنند کل شهر مختل می 
شود، به کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری پیشنهاد شد اداره 
ای جداگانه برای تعمیر و نگهداری پل ها ایجاد کند چرا که باید 
ویژه ای به آنها توجه کرد.عضو شورای شهر اهواز ادامه داد:  نگاه  با 
تواند در قالب پروژه های شاخص جا  تعمیر و نگهداری پل ها می 
داده شود و ساختار مناسب برای آن تعریف شود، با بررسی های انجام 
شده تعمیرات فعلی پل ها در حال حاضر چندین میلیارد تومان هزینه 
دارند.شیشه گری تاکید کرد: در پروژه هوشمند سازی معابر تمرکز 
بر روی مطالعات ترافیکی است که بسیار ضروری است ولی در حال 
حاضر شبکه معابر ما در مباحث مربوط به هوشمندسازی و دوربین های 
کنترل سرعت مشکل دارد، این موارد بر اساس مصوبات شورای ترافیک 
ابلاغ شده و برای ما ضرورت اجرا دارد که این مورد هم می تواند در 
سطح شهرداری مرکز صورت گیرد.وی تصریح کرد: باید خرد جمعی 
صورت گیرد تا به نتیجه برسیم که آیا ضرورت دارد که ماشین الات به 
ویژه ماشین آلات جمع آوری آب های سطحی، آتش نشانی و... تهیه 

شود یا خیر چرا که در بودجه تاثیرگذار خواهند بود.

بر اساس جدیدترین اعلام نرم افزار ماسک؛ 
رامسر، تنها منطقه زرد کرونایی مازندران

بندی  رنگ  روزرسانی  به  آخرین  اساس  بر   ساری-مرآتی: 
بهداشت،  کرونایی مناطق مختلف کشور در سامانه ماسک وزارت 
از ۱۲ دی ماه در مازندران به جز رامسر که در وضعیت زرد قرار 
دارد، سایر شهرستان های استان در وضعیت آبی هستند.وضعیت 

کرونایی استان مازندران در رنگ بندی جدید اپلیکیشن ماسک:
 وضعیت زرد :رامسر

 وضعیت آبی:گلوگاه، بهشهر، نکا ، میاندرود ، ساری ، قائمشهر 
، جویبار ، سیمرغ،  سوادکوه ، سوادکوه شمالی، بابل، آمل، بابلسر 
 ، آباد  عباس  چالوس،   ، نوشهر  نور   ، محمودآباد   ، فریدونکنار   ،

کلاردشت و تنکابن
  این نقشه رنگبندی کرونایی تنها بر اساس روند بستری است.
افرادی  برای  نیست، حتی  پایان کرونا  به منزله  آبی  وضعیت 
که دو نوبت واکسن دریافت کرده اند!با گسترش سویه اومیکرون در 
جهان، همچنان باید مراقبت های بهداشتی را رعایت کرد تا از شروع 

یک خیز جدید پیشگیری کرد.

خبرخبر

معاون  جوانبخت  طهمورث  مرادیان:   - اصفهان 
این  مدیران  هم اندیشی  نشست  در  مبارکه  فولاد  فروش 
این  برگزاری  کرد:  اظهار  کار  و  کسب  شرکای  با  شرکت 
نشست با مشتریان برای شرکت فولاد مبارکه اهمیت زیادی 
دارد اما شیوع ویروس کرونا از حدود ۲ سال گذشته تاکنون 
به  مشتریان  با  شرکت  هم اندیشی  نشست های  نداد  اجازه 

صورت برگزار شود.
وی افزود: با بهبود وضعیت شیوع ویروس کرونا، این 
نشست با گروه مشتریان صنایع بسته بندی برگزار می شود 
از  ما  برای  مشتریان  و  خریداران  نقطه نظرات  از  آگاهی  و 

اهمیت زیادی برخوردار است.
نقطه نظرات  ارائه  و  با مشتریان  مبارکه  فولاد  برگزاری نشست های  مبارکه خاطرنشان کرد:  فولاد  فروش  معاون 
توسط مشتریان سبب خواهد شد که رضایتمندی مشتریان از خرید محصولات شرکت فولاد مبارکه افزایش یافته و 
زمینه تعاملات بیشتر شرکت با مشتریان بیش از پیش تقویت شود؛ در این نشست از تمام مشتریان خود می خواهیم 
تا مسائل مختلف خود با شرکت فولاد مبارکه را مطرح کنند تا این قطب صنعتی کشور بتواند در راستای رضایتمندی 

شرکای کسب و کار خود گام های اساسی بردارد.
نیازهای  و  مختلف  مسائل  و  مشکلات  خود  معرفی  با  بندی  بسته  صنایع  گروه  مشتریان  نشست  این  ادامه  در 

شرکت های خود را مطرح کردند

سرپرست درمانگاه طب صنغتی شرکت پالایش گاز ایلام 
از اهداء ۵۰ واحد خون توسط کارکنان این واحد صنعتی خبر 
داد و گفت: با توجه به کاهش ذخایر بانک خون در دوران شیوع 
بیماری کرونا و بنا بر ضرورت تأمین ذخایر خونی سازمان انتقال 
خون و همسو با عمل به مسئولیت های اجتماعی، گروه سیار 
سازمان انتقال خون با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی با 
استقرار در این واحد صنعتی نسبت به خونگیری از کارکنان 
اقدام کرده است.به گزارش روابط عمومی، علی منصوری با بیان 
اینکه پیرو درخواست سازمان انتقال خون ایلام و در راستای 
حس انسان دوستی و مسئولیت های اجتماعی ۵۰ واحد خون 
توسط پرسنل پالایشگاه گاز ایلام در محل درمانگاه طب صنعتی اهداء شده است،افزود: هدف از انجام این امر خداپسندانه 

کمک به بیماران نیازمند به خون و نهادینه کردن فرهنگ اهداء خون در جامعه است.
وی با اشاره به اینکه با هماهنگی های صورت گرفته از سوی اداره HSE و درمانگاه شرکت با سازمان انتقال خون استان 
این مهم تحقق یافته است، اظهار داشت: یکی از عرصه های تبلور دینداری اهدای خون به نیازمندان است، زیرا نه تنها موجب 

نجات جان یک بیمار می شود بلکه به نوعی شکرگزاری به درگاه خداوند متعال برای برخورداری از سلامتی است.
سرپرست درمانگاه شرکت پالایش گاز ایلام با بیان اینکه اهدای خون نمادی ارزشمند از احساس مسئولیت، همدلی و 
نوع دوستی است که در حفظ سلامت جامعه تأثیر بسزایی دارد،تصریح کرد: کارکنان این واحد صنعتی هر ساله در راستای 

مسئولیت های اجتماعی و کمک به همنوعان خود با اهداء خون خود به کمک نیازمندان شتافته اند.

 اولویت فولاد مباركه 
كسب رضایتمندی و تعامل سازنده با مشتریان

 كاركنان پالایشگاه گاز ایلام 
بیش از 50 واحد خون اهداء كردند

آذربایجان شرقی – مجید مسلمی: رییس اتاق بازرگانی تبریز با تاکید 
بر توجه جدی به صنعت فرش آذربایجان شرقی گفت: توسعه این صنعت در این 

استان نیازمند بهره گیری از تمامی ظرفیت های این صنعت است.
یونس ژائله، در جلسه رسیدگی به مشکلات صنعت فرش آذربایجان شرقی با 
اشاره به جایگاه ویژه صنعت فرش در حوزه های صادراتی افزود: برای توسعه این 
صنعت، اقدامات لازم از سوی اتاق بازرگانی تبریز انجام شده و در این راستا باید 

از ظرفیت های شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی نیز استفاده کرد.
وی اظهار داشت: توجه به این صنعت و توسعه آن علاوه بر رونق اقتصادی این 
استان موجب ایجاد اشتغال در بخش های مختلف مربوط به تولید و صادرات فرش 
می شود.ژائله، ادامه داد: آذربایجان شرقی و به تبع آن تبریز به عنوان پایتخت فرش 
دستباف ایران، شناخته شده و سهم به سزایی در تولید و صادرات فرش دستباف 
ایفا می کند، به طوری که به گفته کارشناسان امر ۳۵ درصد از صادرات فرش 

دستباف کشور را این استان تامین می کند.
استان، تشکل ها  اتحادیه های فرش  با حضور روسای  این جلسه که  در 
و سازمان های دولتی، فعالان این حوزه و پیشکسوتان این صنعت برگزار شد، 

مشکلات صنعت فرش استان مورد بررسی قرار گرفت.
در این جلسه مقرر شد مصوبات قبلی شورای گفت و گوی دولت و بخش 
خصوصی استان در حوزه فرش احیا و بازنگری شود، بسته های پیشنهادی توسط 
حوزه های مختلف برای فرش آماده و از ظرفیت مجمع نمایندگان استان جهت 
احیای حوزه فرش بهره برداری شود.بررسی کارشناسی موضوع انتقال فرش از 
حوزه صمت به میراث فرهنگی از دیگر موضوعات مورد تاکید فعالان این بخش 
در این جلسه بود.لازم به ذکر است؛ بافت فرش در آذربایجان شرقی دارای پیشینه 
کهن تاریخی است، به طوری که با تصویب شورای جهانی صنایع دستی در سال 
۱۳۹۴، تبریز با در نظر گرفتن شاخص های مختلف به عنوان »شهر جهانی بافت 
فرش« انتخاب شد.در زمان حاضر افزون بر ۵۰۰ هزار بافنده فرش در آذربایجان 
شرقی مشغول فعالیت هستند که سیر نزولی صادرات، افزایش شدید قیمت مواد 
اولیه و کاهش سهم استان از بیمه قالبیافان مشکل اصلی آنان در این هنر- صنعت 

ارزآور محسوب می شود.

و  مدیریت  سازمان  رئیس  مسلمی:  مجید   – شرقی  آذربایجان 
زیرساخت های  و  کارخانه ها  وجود  به  اشاره  با  آذربایجان شرقی  برنامه ریزی 
اتوبوس درون شهری در استان، بر ضرورت ورود جدی صنعتگران به  تولید 
این عرصه تاکید کرد.داود بهبودی در جلسه تدوین و نهایی سازی برنامه های 
رشد اقتصادی استان در بخش صنعت، اظهار کرد: دستیابی به رشد اقتصادی 
اقتصادی کشور  عملکرد  بود که  توسعه  برنامه ششم  تکلیف  هشت درصدی 

نشان می دهد این میزان رشد تحقق نیافته است.
وی افزود: در مقطع کنونی دولت اصلی ترین اولویت خود را روی تحقق 
رشد اقتصادی متمرکز کرده؛ بر این اساس لازم است تمام منابع و ظرفیت های 
ارتقاء بهره وری، جذب سرمایه گذاری و در  استان در جهت توسعه صادرات، 
نهایت دستیابی به رشد اقتصادی مورد انتظار ساماندهی شود. بهبودی بر لزوم 
اولویت دار استان از جمله ساخت ماشین آلات،  تکمیل زنجیره تامین صنایع 
قطعات خودرو، لوازم خانگی و کیف و کفش، تاکید و تصریح کرد: با تکمیل 
زنجیره ارزش و تامین این صنایع می توان زمینه توانمندسازی و رقابت پذیری 

واحدهای تولیدی استان را ارتقاء بخشید.
این اقتصاددان همچنین استفاده از ظرفیت منطقه آزاد ارس و منطقه ویژه 
اقتصادی سهلان به عنوان پارک لجستیک را برای تحقق رشد اقتصادی مورد 
انتظار ضروری برشمرد. رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی 
تصریح کرد: جایگاه صنعتی استان در کشور هرچند قابل قبول است، ولی باید 

برای ارتقاء این جایگاه برنامه ریزی های موثرتری صورت گیرد.
وی با انتقاد از رشد شتابان صنایع فولادی در استان، گفت: با روندی که 
پیش می رود آذربایجان شرقی تبدیل به پناهگاه صنایع آلاینده در کشور شده 

است که برای این مسئله نیز باید چاره اندیشی های لازم صورت گیرد.
تولید کامیونت و کامیون در آذربایجان شرقی

در این جلسه رئیس سازمان صمت آذربایجان شرقی، به تشریح اقدامات 
و برنامه های بخش صنایع و معادن بر اساس ملاحظات تحقق رشد اقتصادی 
پرداخت و گفت: در استان چهار هزار و ۱۹۰ واحد صنعتی دارای پروانه بهره 
برداری فعالیت می کنند، تعداد ۶۸۰ فقره جواز تأسیس هم صادر شده است.

غلامعلی راستی تصریح کرد: در مجموع حدود ۴۸۰۰ واحد فعال صنعتی 
در استان با اشتغالزایی ۱۳۰ هزار نفری فعالیت می کنند.

وی افزود: برای توسعه بخش صنعت در نظر داریم ۱۱۰ واحد راکد و نیمه 
فعال صنعتی استان را که ۲۲ واحد از اینها در خارج از شهرک ها و ۸۸ واحد 

نیز داخل شهرک ها مستقل شده اند را به چرخه تولید بازگردانیم.
راستی تولید خودرو در استان را از جمله طرح های اولویت دار صنعت 
برشمرد و گفت: یکی از شرکت های مستقر در استان بزودی تولید کامیونت و 

کامیون را در داخل استان شروع می کند.
این مسئول میزان صادرات استان را در هشت ماهه گذشته یک میلیارد 
دلار اعلام و تصریح کرد: در این مدت میزان صادرات استان نسبت به مدت 

مشابه سال قبل ۵۳ درصد افزایش یافته است.
معدنی  وضعیت  تشریح  به  ادامه  در  استان  صمت  سازمان  رئیس 
میلیارد  استان ۸.۷  افزود: ظرفیت ذخایر معادن  و  پرداخت  آذربایجان شرقی 

تن و رتبه اول ذخایر معدنی متعلق به آذربایجان شرقی است.
راستی اذعان داشت: از حدود ۷۰ نوع ماده معدنی شناخته شده کشور 

۵۲ نوع ماده معدنی در استان وجود دارد.
وی راه اندازی معدن نفلین سینیت با ۵.۲ میلیارد تن ذخیره معدنی و 

کارخانه کاتد مس را از جمله مگاپروژه های بخش معدن استان اعلام کرد.

در چهل و پنجمین نشست معاونین فرهنگی کمیسیون فرهنگی مجمع 
شهرداران کلانشهر های ایران، سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری قم 

به عنوان ریاست کمیته گردشگری این مجمع انتخاب شد.
به گزارش شهرنیوز، چهل و پنجمین نشست کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران با هدف هم افزایی و انتقال تجربه و اثر بخشی 
بیشتر خط مشی های مجمع در مدیریت کلانشهرها، با حضور معاونین و روسای 
سازمان فرهنگی شهرداری های کلانشهرها به میزبانی شهرداری تهران در محل 

سالن کنفرانس برج میلاد تهران برگزار شد.
شهرداران  مجمع  دبیرکل  متولیان  احسان  حضور  با  که  نشست  این  در 
کلانشهرهای ایران بود، اعضای کمیسیون با اکثریت آراء محمد امین توکلی زاده 
معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری تهران را به عنوان رئیس جدید کمیسیون 
فرهنگی و اجتماعی مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران و آلما فرامزی را به عنوان 
دبیر کمیسیون فرهنگی و اجتماعی مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران انتخاب 
کردند. همچنین از زحمات و تلاش های محمد عیدی معاون شهرداری اصفهان که 
طی دو سال گذشته مسئولیت ریاست قبلی کمیسیون را برعهده داشتند تشکر 

و قدردانی شد.

امور زائرین  نادری راد مدیر گردشگری و  این نشست، حمیدرضا  ادامه  در 
کمیته  مسئول  عنوان  به  قم  شهرداری  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان 

گردشگری این کمیسیون انتخاب شد.
آلما فرامرزی دبیر کمیسیون فرهنگی و اجتماعی مجمع شهرداران ایران، 
علت انتخاب قم به عنوان ریاست این کمیته، فعالیت های رو به رشد و چشمگیر 

سازمان  گردشگری  مدیریت  مستمر  همکاری  و  پشتکار  شهری؛  گردشگری 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری قم برشمرد.

مدیر گردشگری و امور زائرین سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
قم، مهمترین سیاست اجرایی این کمیته را نقش آفرینی و همگرایی شهرداری های 

کلانشهر ایران در جهت رونق و توسعه گردشگری دانست.
حمیدرضا نادری راد بر لزوم هماهنگی و انسجام شهرداری ها در ارائه خدمات 
مطلوب به زائرین و گردشگران در مناسبت های ملی و مذهبی، اطلاع رسانی و 
تبلیغات شهری در حوزه معرفی ظرفیت های گردشگری را مهمترین اولویت کاری 

این کمیته دانست.
سید احمد طباطبایی نژاد سرپرست سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری قم در حاشیه این نشست به برگزاری ویژه برنامه های روز قم اشاره کرد و 
گفت: به مناسبت سالروز ورود پرخیر و برکت حضرت فاطمه معصومه )س( بیش 
از ۳۰ ویژه برنامه متنوع شامل برنامه های فرهنگی، هنری، گردشگری، اجتماعی، 

ورزشی و تفریحی بامحوریت محلات و مساجد در قم برگزار می گردد.
وی در ادامه بر لزوم اطلاع رسانی و برنامه های مشترک در ایام گرامیداشت 

شهر ها در سطح شهرداری های کلانشهر ها اشاره نمود.

رییس اتاق بازرگانی تبریز:

۳۵ درصد صادرات فرش دستباف کشور را آذربایجان شرقی تامین می کند

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی خبر داد؛

وجودزیرساختهایتولیداتوبوششهریدرآذربایجانشرقی

انتخاب سازمان فرهنگی شهرداری قم به عنوان ریاست كمیته گردشگری كمیسیون فرهنگی و اجتماعی مجمع شهرداران كلانشهر ایران

مدیرکل راه و شهرسازی گلستان: 

برگزاری سومین جلسه شورای مسکن استان به ریاست دكتر زنگانه استاندار گلستان
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جلسه  سومین  برگزاری  از  گلستان  استان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
شورای مسکن در سالجاری به ریاست استاندار خبر داد.سومین جلسه شورای 
با  و  گلستان   استاندار  زنگانه  دکتر  ریاست  به  سالجاری  در  استان  مسکن 
حضورسر کار خانم مهندس  همدم معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 

، مهندس محبوبی  مدیر کل  راه وشهرسازی استان گلستان و  سایر مدیران 
دستگاههای اجرایی عضو شورا بصورت حضوری وفرمانداران شهرهای استان 
راه  کل   مدیر  محبوبی   شد.مهندس  برگزار  کنفرانسی   ویدئو  صورت   به 
وشهرسازی استان گلستان با  بیان اینکه گزارش تعاونی های مسکن مشکل 
دار در قالب  مسکن مهر از دستور کار جلسه بوده است اظهار داشت:  حدود 
هزار واحد مسکن نیمه تمام طرح مسکن مهر  خودمالکی و یا تعاونی در استان  
بانکی و کمک نهادهای  اتمام این پروژه ها به رفع مشکلات  وجود دارد که 
حمایتی نیاز دارد. وی افزود : در این جلسه مصوب شد دستگاه های اجرایی 
نیمه  های   واحد  مالکان  مشکلات  برای حل  خود  پیشنهادات   ، شورا  عضو 
تمام  تعاونی و خودمالکی را در قالب یک درخواست روشن به استانداری ارایه 
کنند تا موضوع به صورت متمم به  مجموعه مصوبات سفر رییس جمهوری 
به استان الحاق شود.وی ادامه داد: در این جلسه  همچنین مقرر شد بنیاد 
مستضعفان گلستان در قالب  تفاهم نامه با وزارت راه و شهرسازی ،  تکمیل 
دهد. قرار  کار  در دستور  ویژه  تسهیلات  با  را  های مسکونی  واحد  از  برخی 
مدیرکل راه و شهرسازی گلستان برنامه ابلاغی طرح نهضت ملی مسکن در 
بخش تسهیلات خودمالکی را تشریح کرد و گزارشی از ثبت نام ها و پالایش 
متقاضیان ارائه داد و اظهار داشت: امکان ثبت نام طرح نهضت ملی مسکن 
در گرگان، آق قلا، بندرترکمن، گمیش تپه، مراوه تپه، مینودشت، خان ببین، 
فاضل آباد، کردکوی، نوکنده، علی آباد کتول، بندر گز، جلین، آزادشهر، تاتار 
علیا و فراغی مهیاست و در سایر شهرها  همزمان با تامین زمین ثبت نام انجام 
می شود.مهندس محبوبی پیش بینی اولیه هزینه ساخت هر مترمربع در طرح 
نهضت ملی مسکن ۴۸ میلیون ریال اعلام کرد و ادامه داد: طبق مصوبه شورای 
عالی پول و اعتبار برای پروژه های مذکور در شهر گرگان ۳۵۰۰ میلیون ریال 

و سایر شهرهای استان ۳۰۰۰ میلیون ریال تسهیلات با نرخ سود ۱۸ درصد و 
بازپرداخت ۲۰ ساله و پس از دو  سال تنفس دوران ساخت پرداخت می شود.

مهندس محبوبی همچنین گزارشی از موجودی زمین و پیگیریهای انجام شده 
جهت تامین زمین طرح ملی نهضت ملی مسکن در استان ارائه داد و افزود: در 
شهرهای سیمین شهر ، سیجوال، کرند، آزادشهر ، نوکنده ، علی آباد و گنبد 
عرصه های جدید جهت الحاق به بافت شناسایی شده است که پس از تصویب 
به موجودی زمین استان اضافه خواهد شد.در طرح نهضت ملی مسکن  وظیفه 
احداث مسکن شهرهای بالای ۲۵ هزارنفر برعهده راه و شهرسازی و شهرهای 
کمتر از ۲۵ هزار نفر و روستاها برعهده بنیاد مسکن انقلاب اسلامی  است.

در گلستان حدود ۵۰۰ هزار خانوار سکونت دارند که از این تعداد ۲۳۰ هزار 
خانوار معادل ۴۶.۶ درصد از جمعیت یک میلیون و ۸۶۹ هزار نفری استان 

روستایی هستند.


